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Dz.18.0021.28.2016 
Podsumowanie: 

 

XXVIII sesja VII kadencji  

w dniu 26 września 2016 r. 
Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 398 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie podziału środków finansowych na 

„Obsługę Dzielnic” w 2017 roku,  

Druk nr 399 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017, 

Druk nr 400 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016, 

Druk nr 401 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie realizacji zadań kompensacyjnych na 

terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta.  

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podjęte uchwały:  
 

 

XXVIII/372/16 w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2017 

roku 

XXVIII/373/16 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017 

XXVIII/374/16 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016 

XXVIII/375/16 w sprawie realizacji zadań kompensacyjnych na terenie Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta 
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Dz-18.0021.28.2016 

 

PROTOKÓŁ 

XXVIII  SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
 

XXVIII sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 26 września 2016 r. w 

siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych – zał. nr 1, 

2) Autopoprawka do Druku Nr 400 – zał. nr 2.  

3) Oryginały uchwał – zał. nr 3. 

 

XXVIII sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie 

przywitał obecnych na sali i stwierdził quorum.  

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną lub doręczony do skrytek wraz z zaproszeniem na sesję. 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 398 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie podziału środków finansowych na 

„Obsługę Dzielnic” w 2017 roku,  

Druk nr 399 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017, 

Druk nr 400 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016, 

Druk nr 401 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie realizacji zadań kompensacyjnych na 

terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zgłosić uwagi, zapytania i inne propozycje do 

projektu porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad (pkt 

4) projektów uchwał wg kolejności wprowadzania na sesję: 

 

Druk nr 398 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie podziału środków finansowych na 

„Obsługę Dzielnic” w 2017 roku,  

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 
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Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 399 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 400 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 401 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie realizacji zadań kompensacyjnych na 

terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący zdjął z porządku obrad punkt 3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. Wpłynął 

wniosek o sprawdzenie informacji dotyczącej jednego druku w zakresie liczenia.  

Numeracja pozostałych punktów ulega zmianie: 

3. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie sesji. 
  

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 
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Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XXVIII sesji. 

 

3. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 
Przystąpiono do procedowania uchwał: 

 

Druk nr 398 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji 

Rewizyjnej. 

 

- w sprawie zmiany podziału środków finansowych na zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 

2016. 

W dyskusji głos zabrali radni: Edward Wurst – zgłosił poprawkę w tabelce (rok 2017), 

Kacper Rosa, Stanisław Moryc. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z korektą edytorską. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw        -       0  

Wstrzymał się        -       0  

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała nr XXVIII/372/16.  

 

Druk nr 399 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc   

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2017. 

W dyskusji głos zabrali radni: Kacper Rosa, Stanisław Moryc.      

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 14 radnych 

Za głosowało         –     14 radnych 

Przeciw        -       0  

Wstrzymało się      -       0 

7 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXVIII/373/16.  

 

Druk nr 400 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc,  

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2016. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła autopoprawka Zarządu (zał. nr 2), która będzie 

procedowana. 

        

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z Autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 
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Przeciw         -       0 

Wstrzymał się        -        0 

3 radnych nie brało udziału w głosowaniu 

Uchwała nr XXVIII/374/16. 

 

Druk nr 401 - projekt Zarządu – referent Jerzy Daniec, pozytywna opinia Komisji 

Infrastruktury Komunalnej   

 

- w sprawie realizacji zadań kompensacyjnych na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 21 radnych 

Za głosowało         –     21 radnych 

Przeciw        -       0 

Wstrzymało się      -       0 

Wszyscy radni brali udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXVIII/375/16.  

 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz zapytała o wizję lokalną dotyczącą kapliczki z os. 

Willowego. 

Przewodniczący Stanisław Moryc odczytał notatkę służbową ze spotkania, które odbyło się w 

dniu 1 września 2016 w siedzibie Rady. Poinformował o wypracowanych ustaleniach – po 

renowacji kapliczka zostanie przeniesiona na skrzyżowanie ulic Orkana i Daniłowskiego przy 

ogrodzeniu WSP.  

W dyskusji na temat zmiany pierwotnej lokalizacji kapliczki oraz przyczyn tej zmiany udział 

wzięli radni: Edward Porębski, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, 

Edward Wurst, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, 

Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Marta Bielecka, Edward Porębski, Stanisław Moryc, Kacper 

Rosa, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, 

Edward Wurst, Stanisław Moryc, Mariusz Woda, Beata Poszwa. 

Prowadzący Stanisław Moryc poinformował o stanowisku Konserwatora Zabytków – 

kapliczka nie ma walorów zabytkowych, postępowanie prowadzone w sprawie nielegalnego 

przeniesienia kapliczki zostało umorzone.  

W dalszej dyskusji udział wzięli radni: Marian Baś, Mariusz Woda, Beata Poszwa, Edward 

Porębski, Stanisław Moryc, Edward Porębski, Stanisław Moryc, Małgorzata Bąk, Józef 

Szuba. 

 

Po 20 października 2016 będzie zorganizowane spotkanie, na które zostanie zaproszony O. 

Proboszcz Parafii pw. Św. Bartłomieja. 

 

W dalszej dyskusji udział wzięli radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Edward 

Wurst, Stanisław Moryc. 

 

Radny Marek Kurzydło zapytał o dalsze prace przy modernizacji ul. Igołomskiej oraz 

roboty  kanalizacyjne w osiedlach podmiejskich. 

 

Radny Edward Porębski poinformował, że zmieniły się przepisy unijne dotyczące 

dofinansowania remontu ulicy.  
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W dyskusji na temat dostarczenia gazu do osiedla os. Pleszów i niewydolności 

instalacji gazowej w osiedlach podmiejskich głos zabrali radni: Edward Porębski, Stanisław 

Moryc, Marek Kurzydło, Stanisław Moryc, Mariusz Woda, Marian Baś.   

 

Radny Adam Krztoń zgłosił wniosek o zorganizowanie spotkania radnych z dyrekcją 

Zarządu Zieleni Miejskiej. 

 

Radna Bogumiła Drabik zapytała o kontynuację remontów chodników wzdłuż Al. 

Solidarności. Remonty chodników będą kontynuowane w 2017 roku. 

 

W dyskusji na temat zorganizowania wyjazdu radnych do ZTPO udział wzięli radni: 

Jerzy Daniec, Stanisław Moryc, Marian Baś, Józef Szuba, Stanisław Moryc.  

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

poinformował radnych o terminie następnej sesji, która odbędzie się w dniu 17 października 

2016 roku o godzinie 18.00 w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6.  
Radnych obecnych na sesji uważa się za prawomocnie powiadomionych o terminie sesji. 
 

5. Zamknięcie sesji. 

 

      Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął XXVIII sesję o godz. 19.18, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

 
Protokołowała:                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                                                Stanisław Moryc 
 


